
 
 
Skolebestyrelsesmøde på Sønderskov-Skolen 
 

Dato: 21-06-2022 

Inviterede:  Jeppe Solløs Rasmussen, Camilla Rudebeck Juhl, Christina Elkjær Mette Roed Høg, Lars Nicolaisen, 

Steffen Holm Witsø, Vivi Brit Nielsen, Jane Dollerup Rasmussen, Thomas Brink Slothuus, Mads Prytz, 

Maya Molhim, Christian Vejen Eriksen, Ulla Lassen og Birgit Dyngby 

Fraværende:  

Sted: Lokale 21 

Referent: Ulla Lassen 

 

1) Sidste møde med den afgående skolebestyrelse - hvor vi hygger med lidt god mad mv. 

Referat  

2) Nyt fra ledelsen, medarbejdere og elevrådet (ca. 10 min) 

Referat Ledelsen: 

Tillykke til Birgit, som er ansat som skoleleder fra 1. august 2022.  

Vi har nogle medarbejdere, som har søgt nye udfordringer, hvilket har gjort, at vi har haft nogle 

stillingsopslag ude. Vi har haft et godt ansøger felt og har ansat 2 nye medarbejdere. 

Yderligere en medarbejder har fået arbejde som viceskoleleder på en anden skole, hvorfor vi har 

endnu et stillingsopslag ude. 

 

Medarbejdere: 

Der er en god stemning på skolen. Alle lærere har været igennem læringsberetninger og i denne 

uge er eleverne i gang med elevberetninger. Det opleves, at elever og medarbejdere er glade og 

trives.  

 

Elevrådet 

Der skulle have været afholdt et fælles elevrådsmøde, som desværre ikke blev til noget. 

 

Skolebestyrelsesformanden 

Skolebestyrelsesformænd er inviteret til fælles møde med Børne- og Uddannelsesudvalget 

omkring kommende besparelse mandag den 27. juni 2022.   

 

Et udvalgsmedlem havde for nylig et indlæg i Sønderborg Nyt omkring projektbaseret 

undervisning med misvisende information. Dagen efter kom der et oplæg/modsvar fra 

udvalgsformanden med opbakning til LEAPS.  

 

3) Økonomi v. Ulla 

Referat Taget til efterretning. 

 

4) Byordnings-udspil fra Maya og Mads - fælles drøftelse.  

Referat 

 

Flot gennemarbejdet udspil.  

 

Byordningen vil næste skoleår for udskolingen være således, at eleverne må gå til kantinen på 

Det Blå Gymnasium -  ellers må de ikke forlade skolen. 

Min Købmand vil fra kommende skoleår komme med et bod på skolen. Dette afprøves i første 

omgang et par måneder. 



 

Noget af udspillet er imødekommet. De 10 minutter, som spisefrikvarteret er udvidet med, hvor 

eleverne skal sidde sammen i klassen og spise, vil fra kommende skoleår ikke gælde for 

udskolingseleverne.  

 

Skolens sundhedspolitik er under udarbejdelse. Når den er færdig forelægges den for 

skolebestyrelsen 

 

5) Afprøvning af krisealarm. Rationale og evaluering af øvelsen. 

 

Referat 

 

Afprøvningen gik fint og udramatisk, hvilket den efterfølgende evaluering også viste.  

 

6)  Evt. 

Referat Tak til de afgående medlemmer af nuværende skolebestyrelse 

 

 

 

Tak for denne gang - til den afgående bestyrelse 

 

 

Kl. 18:30 Velkommen til den nye bestyrelse og konstituering af den samlede nye bestyrelse 

 

 

 Den nye skolebestyrelse konstituerede sig således: 

 

Jeppe Solløs Rasmussen fortsætter som skolebestyrelsesformand 

Anne Kastrup Pind blev valgt som næstformand 

Christina Elkjær 

Camilla Rudebeck Juhl 

Tina Lange 

Fikret Abadzija 

Laila Abdu Al Qader 

 

 

Kl. 19.15 Årsberetning v. formanden 

 Taget til efterretning 

  

  

  

 

Venlig hilsen  

Ulla 


